

Topic: Energy systems of the future Visit to the Christmas market

German-Dutch Business Dialogue
on December 8th, 2022



The topic of energy moves Europe. New energy concepts are sought, new approaches and infrastructures are required.

The current challenges and possible ways out of the crisis will be addressed as part of the German-Dutch business dialogue. After an impulse from the Institute for Infrastructure, Water, Resources and Environment (**IWARU** of the Münster University of Applied Sciences), universities and companies like **Urenco**, **Westfalen AG**, **HyET Group**, **Twence** and **BTG Group** will be looking for new ways and new energy solutions in a joint discussion. The event will be moderated by Wilko van Kampen, CEO of XINTC Global and Dr.-Ing. Elmar Brüggling from IWARU.

Hydrogen and battery research will be discussed, and the use of biomass as an energy source as well as wind, water and nuclear technologies (in English).

Program

3.30 p.m. - 4.00 p.m.	Welcome
4.00 p.m. - 4.30 p.m.	Keynote speech: Energy systems of the Future (IWARU)
4:30 p.m. - 5:30 p.m.	Panel discussion with companies from the Euregio region
5:30 p.m. - 6:30 p.m.	Networking Dinner with „Grünkohl“ and „Glühwein“
from 6.30 p.m.	Joint visit to the Christmas market in Münster

Timetable

Beginning:

08.12.2022 at 3:30 p.m. Armory in the Stadtweinhaus Münster

End:

From 6:30 p.m., joint visit to the Christmas market.

Participation fee

Participation in the program is free

Registration

Registration by email to schlusen@ihk-nordwestfalen.de by December 7th, 2022.

contact



Anna Schlusen

Consultant International
+49 209 388-553
schlusen@ihk-nordwestfalen.de



Antje Wunderlich

Wirtschaftsförderung Münster
+ 49 251 686 42-90
wunderlich@wfm-muenster.de



Hans Brouwers

Oost.nl
+ 31 657 313604
hans.brouwers@oostnl.nl



Thema: Energiesysteme der Zukunft Besuch Weihnachtsmarkt

Deutsch-Niederländischer Wirtschaftsdialog am 08.12.2022



Das Thema Energie bewegt Europa. Neue Energiekonzepte werden gesucht, neue Denkansätze und Infrastrukturen sind erforderlich.

Im Rahmen des Deutsch-Niederländischen Wirtschaftsdialogs wird auf die aktuellen Herausforderungen und möglichen Wege aus der Krise eingegangen werden. Nach einem Impuls durch das Institut für Infrastruktur, Wasser, Ressourcen und Umwelt (**IWARU** der FH Münster) wird in einer gemeinsamen Diskussion zwischen Hochschulen und Unternehmen wie **Ureenco**, der **Westfalen AG**, der **BTG Group**, **Twence** oder der **HyET Group** nach neuen Wegen und zu neuen Energielösungen gesucht werden. Moderiert wird die Veranstaltung von Wilko van Kampen, dem CEO von **XINTC Global** und Dr.-Ing. Elmar Brüggling vom IWARU.

Diskutiert wird über Wasserstoff- und Batterieforschung, über die Nutzung von Biomasse als Energiequelle aber auch über Wind-, Wasser und Nukleartechnologien (in englischer Sprache).

Programm

15.30 Uhr - 16.00 Uhr	Begrüßung
16.00 Uhr - 16.30 Uhr	Impulsvortrag Energiesysteme der Zukunft (IWARU)
16.30 Uhr - 17.30 Uhr	Podiumsdiskussion mit Unternehmen aus der Euregio
17.30 Uhr - 18.30 Uhr	Netzwerk-Dinner mit Grünkohl und Glühwein
ab 18.30Uhr	Gemeinsamer Besuch des Weihnachtsmarktes in Münster

Ablauf

Beginn:

08.12.2022 um 15:30 Uhr
Rüstkammer im Stadtweinhaus Münster

Ende:

Ab 18:30 Uhr, gemeinsamer Besuch des Weihnachtsmarktes.

Teilnahmegebühr

Die Teilnahme am Programm ist kostenlos

Anmeldung

Anmeldung per Mail an schlusen@ihk-nordwestfalen.de bis zum 07.12.2022.

Kontakte



Anna Schlusen
Referentin International
+49 209 388-553
schlusen@ihk-nordwestfalen.de



Antje Wunderlich
Wirtschaftsförderung Münster
+ 49 251 686 42-90
wunderlich@wfm-muenster.de



Hans Brouwers
Oost.nl
+ 31 657 313604
hans.brouwers@oostnl.nl

